
Agent Sorrentino: Podoba się Romie, ale nikt o niego nie pytał

News - ASRoma.pl

Pomimo wczorajszych zapewnień Waltera Sabatiniego, iż Stekelenburg

pozostanie w Rzymie, w mediach wciąż pojawiają się doniesienia o

potencjalnych kandydatach na miejsce Holendra w przypadku jego

ewentualnego odejścia. Andrea D'Amico, agent Stefano Sorrentino

występującego w zespole Chievo, skomentował jego sytuację transferową.

 

Sorrentino w Palermo?

- Obecnie przebywam za granicą. Nic nie jest przesądzone.

 

Mówi się o 3 milionach plus dodatki.

- Rozważamy propozycję, wszystko jest jeszcze w toku. Zobaczymy.

 

Ścieżka do Rzymu została opuszczona?

- Wiem że podoba się Giallorossim, ale nikt z Romy nigdy nie zadzwonił aby podjąć

negocjacje w celu sprowadzenia Stefano do stolicy.
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